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Protokół Nr LXX/2023 z LXX Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu 27 

października 2023 roku w Urzędzie Gminy w godzinach od 13:00 do 14:28. 

 

W sesji udział wzięli radni i sołtysi Gminy Kawęczyn oraz zaproszeni goście – zgodnie z listami 

obecności stanowiącymi załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie LXX Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXIX Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wystąpienie zaproszonych gości.  

6. Głosowanie nad uchwałami w sprawach:  

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2023; 

b) zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn 

na lata 2023-2030. 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie LXX Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Ad. 1.Otwarcie LXX Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Otwarcia LXX Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Piotr Gebler – Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze udział 14-u 

radnych na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy 

Kawęczyn i można rozpocząć prawomocne obrady.  

 

Ad. 2.Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. Prowadzący obrady poinformował, 

że proponuje włączyć do porządku obrad projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku                     

z dnia 10.10.2023r.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jeszcze jakieś zmiany do 

porządku obrad.  

 

Nikt nie wniósł o więcej zmian. 

 

Następnie Przewodniczący Piotr Gebler przeprowadził głosowanie nad wprowadzeniem do 

porządku obrad podpunktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku                     

z dnia 10.10.2023r. jako podpunkt 6c). Odbyło się głosowanie jawne, imienne. 

 
Głosowano w sprawie: 
Włączenie do porządku obrad dodatkowego podpunktu dot. rozpatrzenia wniosku z 
dnia 10.10.2023r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard 
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Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak 
, Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 
Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Beata Goślińska 
 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne, imienne nad przyjęciem 

porządku obrad z wprowadzoną zmianą.  

 
Głosowano w sprawie: 
Uchwalenie porządku obrad.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard 
Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak 
, Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 
Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Beata Goślińska 
 

Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z LXIX Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co do 

protokołu z LXIX Sesji Rady Gminy Kawęczyn VIII kadencji. Uwag nie było. Zaproponował, 

aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i nie zgłoszono uwag do jego 

zapisów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LXIX Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard 
Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak 
, Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 
Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
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Beata Goślińska 

 

Protokół z LXIX Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie wnosili interpelacji ani zapytań. 

 

Ad. 5. Wystąpienie zaproszonych gości: 

Na sesji gościli delegaci wybrani na VII kadencję do Rady Powiatowej Wielkopolskiej Izby 

Rolniczej w Turku: pan Krzysztof Kaźmierczak i pan Tomasz Górski oraz wybrany na drugą 

kadencję na Przewodniczącego Rady Powiatowej WIR w Turku pan Krzysztof Kałużny. 

Zastępca Wójta Elżbieta Tomczak wraz z Przewodniczącym Rady Gminy Piotrem Geblerem 

złożyli na ręce delegatów i Przewodniczącego RP WIR w Turku stosowne gratulację oraz 

życzyli im sukcesów w podejmowaniu działań na rzecz naszej lokalnej społeczności. Następnie 

każdy z panów przedstawił krótko swoją osobę. Ponadto Przewodniczący Rady Powiatowej 

WIR w Turku Krzysztof Kałużny podziękował gminie za pomoc przy organizacji wyborów,                  

a radnemu Grzegorzowi Dzikowskiemu za członkostwo w VI kadencji RP WIR w Turku. 

 

Ad. 6. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2023; 

Skarbnik Gminy Edyta Balcerzak powiedziała, że pierwsza zmiana przesłana od Wojewody 

Wielkopolskiego dotyczy zwiększenia dotacji w wysokości 10.080,00 zł z przeznaczeniem na 

wypłatę dodatku w wysokości 400 zł miesięcznie dla pracownika socjalnego zatrudnionego                       

w pełnym wymiarze pracy, realizującego prace socjalną w środowisku. Kolejna zmiana 

przesłana od Wojewody Wielkopolskiego dotyczy dotacji w wysokości 4.100,00 zł                                    

z przeznaczeniem na realizację ustawy o pomocy państwa w wychowaniu dzieci (500 +). 

Wskazała, że zmiany dotyczą wniosków, które zostały jeszcze do obsługi w ramach Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kawęczynie. Dalej przedstawiła zwiększenie dotacji                                

w wysokości 4.208,00 zł na  sfinansowanie realizowanych zadań wynikających z ustawy Prawo 

o aktach stanu cywilnego. Ostatnia zmian przesłana od Wojewody Wielkopolskiego dotyczy 

dwukrotnego zwiększenia w kwocie 1.247,00 zł na zadania dotyczące spraw obywatelskich                         

i zadania z zakresu administracji rządowej. Następnie Skarbnik E. Balcerzak powiedziała, że 

została zabezpieczona kwota 30.000,00 zł na podsumowanie zawodów wg regulaminu CTIF                            

i OSP na szczeblu krajowym i wojewódzkim, co było omawiane na wspólnym posiedzeniu 

komisji. Dalej przeszła do omówienia zmian w ramach środków funduszu sołeckiego:  

1) Sołectwo Kawęczyn - przesunięcie środków z modernizacji i naprawy drogi poprzez 

położenie destruktu na zadanie zakupu materiałów na budowę garażu przy OSP 

Kawęczyn; 

2) Sołectwo Tokary Pierwsze – dokonało przesunięć miedzy zadaniami zaplanowanymi 

już do realizacji; zmniejszenie zadania bieżącego utrzymania dróg w ramach zakupu 

materiałów – 686,50 zł, zwiększenie bieżącego utrzymania dróg w ramach pracy sprzętu 

– 874, 84 zł, zmniejszenie zadania kultywowanie tradycji dożynkowych – zakup 

materiałów - 3,15 zł, zmniejszenie zadania utrzymanie skweru – zakup materiałów – 

116, 91 zł, zwiększenie zadania bieżące koszty utrzymania świetlicy wiejskiej, np.                    

z przeznaczeniem na zakup energii elektrycznej – 300,00 zł, zmniejszenie zadania 

bieżącego utrzymania świetlicy – zakup materiałów o kwotę 367,50 zł, groszowe 

sprawy związane z zadaniem organizacji festynu „Bezpieczne wakacje” – 0,28 zł i 0,50 

zł; 

3) Dziewiątka – zmniejszenie zadania bieżącego utrzymania dróg w ramach zakupu 

materiałów – 1.500,00 zł oraz w ramach pracy sprzętu - 723,25 zł; zmniejszenie zadania 
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zakupów na wykonanie wieńca dożynkowego – 246,70 zł, środki w części przenoszone 

są na przyłącze wodociągowe na działkę – 300,00 zł i zakup stołów i krzeseł -  2.176,06 

zł.  

Skarbnik Gminy powiedziała, że kolejna zmiana związana jest z zabezpieczeniem środków na 

zakup wyżywienia (obiadów) w szkołach w miesiącach listopad i grudzień. Udział gminy w 

pokryciu kosztów będzie wynosił 50 %, a drugą część będą ponosić rodzice dzieci, które będą 

korzystały z wyżywienia. Ostania zmiana dotyczy zabezpieczenia środków w wysokości 

7.000,00 zł dla zadania wyznaczenia przebiegu pasa drogowego przy projektowanej drodze                       

w miejscowości Żdżary.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag.  

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2023. Odbyło się głosowanie 

jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2023; 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard 
Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak 
, Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 
Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Beata Goślińska 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXX/462/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

gminy na rok 2023. 

 

b) zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2023-2030; 

Skarbnik Gminy E. Balcerzak powiedziała, że zmiana uchwały polega na ujęciu w WPF 

zadania „Poprawy gospodarki wodno-ściekowej na terenie Gminy Kawęczyn poprzez 

przebudowę stacji uzdatniania wody w m. Tokary Pierwsze” w kwocie 1.580.734, 80 zł, gdzie 

kwota dofinansowania z PROW wynosi 1.105.000, 80 zł. Dalej mówiła, że kolejne zadanie do 

ujęcia w WFP dotyczy budowy drogi gminnej w Tokarach Drugie – 410.000,00 zł. Ostatnia 

zmiana, która nie była omawiana na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy dotyczy 

realizacji zadania „Wspólnie włączamy ekologiczne myślenie – razem możemy więcej. 

Edukacja ekologiczna mieszkańców gminy Kawęczyn”, które będzie realizowane w ramach 

dofinansowania pozyskanego z Wojewódzkiego Funduszu  Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w wysokości 8.000,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  
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Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na 

lata 2023-2030. Odbyło się głosowanie jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2023-
2030; 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard 
Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak 
, Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 
Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Beata Goślińska 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXX/463/2023 w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2023-2030. 

 

c) rozpatrzenia wniosku z dnia 10.10.2023r.; 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Wyjaśnił, że pewna grupa osób wystąpiła z wnioskiem o m.in. zaprzestanie działań w zakresie 

organizacji wyborów, stosowania ustaw. Wniosek był przedmiotem Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, która przygotowała przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 10.10.2023r. Odbyło się głosowanie jawne, 

imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia wniosku z dnia 10.10.2023r.; 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard 
Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak 
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, Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 
Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Beata Goślińska 
 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXX/464/2023 w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 

10.10.2023r. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Elżbieta Tomczak  - Zastępca Wójta Gminy Kawęczyn przedstawiła sprawozdanie                                     

z działalności Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

Piotr Gebler - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności za okres 

międzysesyjny.  

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9. Zapytania i wolne wnioski. 

Wiceprzewodniczący S. Kasprzak zapytał o kwestie przetargu na śmieci, który wygrała firma 

EGO - GAB. Dopytał, czy jest on droższy oraz na jaki okres czasu będzie zawarta umowa. 

Radny pytał również, czy konsekwencją zawartej umowy będzie podniesie opłaty za śmieci.  

 

Zastępca Wójta E. Tomczak  powiedziała, że ze złożonej oferty wynika, że wyszło ok. 

30.000,00 zł drożej niż szacowana wartość. Dodała, że jej zdaniem jest jeszcze za wcześnie, 

aby mówić o tym, czy będą podwyżki opłat za śmieci. Nadmieniła, że kwota 30.000,00 zł jest 

duża, ale nie aż tak. Ponadto powiedziała, że jesteśmy w trakcie analizy gospodarki odpadami 

komunalnymi w odniesieniu do finansów z nią związanych. Podkreśliła, że uważa, że będziemy 

o tym rozmawiać, jak zostanie przygotowany materiał w tym zakresie.  

 

Przewodniczący Rady P. Gebler zauważył, że nie wie, czy w 2024 roku Orli Staw nie podniesie 

nam stawek.  

  

Zastępca Wójta E. Tomczak powiedziała, że stawki w Orlim Stawie są na tą chwilę przyjęte, 

ale nie mamy jeszcze podpisanej z nimi umowy. Wskazała, że czekaliśmy z analizą systemu 

gospodarki komunalnej do czasu przetargu. Zastępca Wójta wyjaśniła, że nie możemy 

przewidzieć dokładnej ilości odpadów. Wskazała, że szacunek przyjmujemy na moment 

ogłaszania przetargu dodając adekwatną ilość względem miesięcy do końca roku.   

 

Wiceprzewodniczący G. Dzikowski zapytał o problematyczną kwestię budowy drogi                             

w Stanisławie. Wskazał, że pytają go o to mieszkańcy. Ponadto zapytał o długość nakładki na 

drodze w Będziechowie. Dodał, że słyszał, iż przedmiotowy odcinek drogi ma nie być 

realizowany na całej długości. Dopytał, czym jest spowodowane to, że droga będzie 

zmodernizowana tylko w części.  

 

Zastępca Wójta E. Tomczak  potwierdziła to, że rzeczywiście nie zostanie wykonany cały 

odcinek tej drogi. Kontynuowała, że modernizacja drogi będzie miała miejsce do skrzyżowania 

z drogami, które są teraz projektowane. Wyjaśniła, że spowodowane jest to tym, że dalej droga 

jest zwężona, a wnioskowaliśmy o dofinansowanie do Programu Funduszu Odbudowy Dróg, 

gdzie są wymagane określone parametry dróg. Podkreśliła, że modernizacja drogi może być 
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kontynuowana z innych źródeł finansowania. Odnosząc się do budowy drogi w Stanisławie, 

powiedziała, że nie określiłaby tego jako problem. Nadmieniła, że jesteśmy w trakcie  

przygotowywania dokumentacji projektowej. Wskazała, że długi czas czekaliśmy na 

uregulowanie własności gruntów zlokalizowanych przy drodze, ponieważ bez tego nie 

mogliśmy ruszyć dalej, ale po uregulowaniu stanu prawnego działek, przystąpiono do 

przygotowania dokumentacji. Dodała, że trwają uzgodnienia kolizji z Orange i energetyką,                      

a po nich przygotowywanie dokumentacji będzie procedowane dalej. Zastępca Wójta 

powiedziała, że nie słyszała głosów, że jest tam jakiś problem. Przypomniała, że przy 

przygotowywaniu inwestycji było mówione o tym, że ta inwestycja potrwa trochę dłużej ze 

względu na poszerzenie drogi i wykupy gruntów.  

 

Wiceprzewodniczący G. Dzikowski powiedział, że jest tam jakiś problem z Gminą Ceków.  

 

Zastępca Wójta E. Tomczak odpowiedziała, że tam nie było od początku żadnego problemu.  

Wyjaśniła, że temat z gminą Ceków polega na tym, że gmina Ceków wykonała budowę drogi, 

która jakby trochę mijała się z naszą drogą (mijają się działki). Dodała, że jest tam kawałek 

działki prywatnej, która na tą chwilę jest nieuregulowana, ale drogi się zejdą.  

 

Radny R. Jaśkiewicz zapytał, czy otrzymaliśmy już jakąś odpowiedź na pisma, jakie zostały 

wysłane do Urzędu Marszałkowskiego odnośnie przebudowy wojewódzkiej drogi. Następnie 

zapytał o kwestię przeglądów oczyszczalni ścieków, ponieważ nic w tym temacie się nie 

zmieniło, a pan Wójt mówił, że w przeciągu chyba dwóch tygodni miał zjawić się konserwator.   

 

Zastępca Wójta E. Tomczak odnosząc się do przydomowych oczyszczalni ścieków 

powiedziała, że jesteśmy w kontakcie z wykonawcą. Wyjaśniła, że do wykonawcy zostały 

wystosowane pisma, że przeglądy są w dalszym ciągu niezrobione. Dodała, że z kim byśmy nie 

rozmawiali, czy z właścicielem, czy z pracownikiem biura, potwierdzają, że mają serwisanta 

na zwolnieniu chorobowym. Dodała, że pan Wójt podejmował próby skontaktowania się                       

z właścicielem firmy w celu umówienia spotkania, aby podjąć jakieś działania w tym kierunku. 

Nadmieniła, że firma z pewnością nie tylko u nas  musi zrobić przeglądy. Ponadto powiedziała, 

że nie ma informacji, czy panu Wójtowi udało się ustalić jakiś termin spotkania, ale jak 

będziemy coś wiedzieć, to poinformujemy o tym. Następnie Zastępca Wójta E. Tomczak 

powiedziała, że z tego co kojarzy przyszła odpowiedź z zarządu dróg wojewódzkich, z której 

wynika, że na ten moment realizują zadania, które mają do zakończenia, a nie określili się co 

do działań w przyszłości.  

 

Radny P. Urbanek odnosząc się do przetargu na śmieci, pytał o kosze na szkło. Stwierdził, że 

w przetargu nie zostało to pewnie uwzględnione.  

 

Zastępca Wójta E. Tomczak odpowiedziała, że w przetargu zostało przyjęte, że będą kosze na 

szkło. Wskazała, że musieliśmy to przyjąć, dlatego że firmy odbierające śmieci innym sprzętem 

wyjeżdżają na odbiór worków, a innym sprzętem muszą wyjechać na odbiór z koszami, więc 

inaczej muszą sobie ułożyć harmonogram i zwrócić uwagę na to, czy mają wystarczającą ilość 

sprzętu, żeby mogli obsłużyć kolejną gminę. Dodała, że jeśli chodzi o dostarczanie koszy, 

ponieważ o to pewnie chodziło radnemu, to będą one odbierane z Urzędu Gminy osobiście 

przez mieszkańców. Nadmieniła, że najprawdopodobniej zacznie się to już w przyszłym 

tygodniu. Wyjaśniła, że dzisiaj część sołtysów powinna dostać kurendy dotyczące odbioru 

pojemników na szkło. Zastępca Wójta poinformowała, że aby nie wszyscy mieszkańcy od raz 

przychodzili po kosze, zostało to odpowiednio podzielone.  
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Przewodniczący Rady P. Gebler powiedział, żeby nie było zdziwienia, jak zaczną przychodzić 

mieszkańcy z innych miejscowości.  

 

Zastępca Wójta E. Tomczak powiedziała, że to nie jest problemem, ponieważ je wydamy. 

Wyjaśniła, że chodzi o kwestie organizacyjne, aby nie przychodzili wszyscy na raz. Dodała, że 

zaczęliśmy od pięciu sołectw: Kawęczyna, Marianowa, Wojciechowa, Nowego Światu                           

i Dzierzbotek. Poprosiła, aby uczulić mieszkańców na to, że dopiero od stycznia będzie można 

oddawać szkło w koszach, a do końca roku będzie odbierane jeszcze w workach  

 

Radny K. Rygas poprosił o zgłoszenie do zarządy dróg powiatowych potrzebę naprawy drogi 

powiatowej na odcinku Skarżyn – Marcjanów. Wyjaśniał, że dalej dziury został naprawione,                       

a na wskazany odcinku ze względu na to, że ma być robiona nowa nawierzchnia, ubytków nie 

uzupełniano. Radny dodał, że w tej chwili porobiły się tam głębokie wyrwy, które zagrażają 

bezpieczeństwu.   

 

Radny A. Kwinciak poprosił o zgłoszenie do zarządu dróg wojewódzkich potrzebę pogłębienia 

rowów wzdłuż drogi wojewódzkiej w Głuchowie w kierunku Dąbrowy, po lewej stronie, ze 

względu na to, że jest on bardzo mocno zarośnięty i nie ma tam praktycznie odpływu wody. 

Dodał, że inwestor, który pobudował market, pogłębił rów od skrzyżowania do miejsca,                           

w którym  zlokalizowany jest market, ale dalej już niestety woda nie schodzi.  

 

Radny Ł. Mila chciał złożyć podziękowania na ręce kierownika Zarządu Dróg Powiatowych, 

pana Romana Kacprzaka. Dodał, że po wielu interpelacjach i jak się okazuje, złych 

odpowiedziach poprzednich władz zarządu dróg powiatowych, zostały wycięte krzewy przy 

drogach powiatowych oraz wymieniono lustro przy wyjeździe na drodze łączącej Dzierzbotki 

z Ciemieniem. Wskazał, że okazuje się, że można było to zrobić. 

 

Wiceprzewodniczący Rady S. Kasprzak potwierdził skuteczność pana kierownika Romana 

Kacprzaka, który bierze pod uwagę wszystkie interpelacje i wnioski, a nawet wychodzi przed 

szereg, i robi rzeczy, o których sołtysi i radni nie wiedzą, tj. zbiórka poboczy, oznakowanie, 

odkrzaczanie rowów, itp. Radny w związku z położoną linia światłowodową zapytał, do kogo 

mają zgłaszać się mieszkańcy w celu założenia szybkiego internetu. Dodał, że pytają go o to 

mieszkańcy, m.in. Zosinowa. Radny powiedział, że firma, która zakładała linię, zrobiła  robotę 

i odjechała, a teraz nie wiadomo, do kogo można się zgłaszać: do INEA, Orange, Netii, czy 

innych firm.  

 

Przewodniczący Rady P. Gebler powiedział, że można zgłaszać się do wszystkich operatorów, 

którzy sprawdzą, czy są tam już możliwość podłączenia internetu. Dodał, że jeśli sieć jest 

oddana do użytku, to powinni się oni wpiąć w światłowód. Wskazał, że trzeba zgłaszać się do  

operatorów oferujących szybki internet. 

 

Wiceprzewodniczący Rady G. Dzikowski powiedział, że operatorzy sami się zgłoszą.  

 

Przewodniczący Rady P. Gebler powiedział, że jeśli się nie zgłoszą, to można próbować 

samemu skontaktować się z jakąś firmą. Wskazał, że zna sieci, które rzeczywiście istnieją,                       

a nikt się o nie nie  pyta.  

 

Zastępca Wójta E. Tomczak powiedziała, że firmy sprawdzą w systemie, czy są już możliwości 

techniczne podłączenia internetu. Dodała, że wszyscy operatorzy, którzy korzystają                                     
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z światłowodów, jeśli mają dostęp, to będą z pewnością składać oferty. Następnie wyjaśniła, że 

firma działająca w terenie miała za zadanie tylko zamontować światłowód.  

 

Więcej zapytań i wolnych wniosków nie było.  

 

Ad. 10. Zamknięcie LXX Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Piotr Gebler - Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn uznał LXX Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i zamknął obrady. 

 

 

                       Protokołowała                                                   Przewodniczył 

 

                Magdalena Krakowiak                                               Piotr Gebler 

 

 

 


